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Protokoll fört vid Höganäs Båtsällskaps styrelsemöte den 2024-11-05 
   
 

Närvarande:  

Bo Lingebrant  André Nilsson  Lars Åke Rosenqvist  Anna Thorell 

Jan Malmberg  Annika Knutsson Carl Danielsson Åsa Strickland  

Jonas Larsson  

 

   

Adjungerade: -    

  

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade mötesdeltagarna välkomna samt förklarade mötet öppnat. 

 

2. Föregående protokoll 

Föregående protokoll från 8 oktober lades efter genomgång till handlingarna. 

 

3. Klubbverksamhet 

 

3.1 Ekonomi  

Ingen genomgång av ekonomin gjordes på detta möte. Fortsatt arbete behöver göras med 

kartläggning av elledningar till berörda elmätare för att få en helhetsbild av våra elkostnaderna  

 

3.2 Rapport från seglingssektionen 

Ett erfarenhetsmöte har hållit för att diskutera synpunkter och erfarenheter inför nästa säsong. 

Man diskuterade bland annat banor, seglingsföreskrifter, program och handicapsystem och 

mätetal/SRSp. Förslag framkom på mindre ändringar och förenklingar till nästa säsong. 

 

3.3 Rapport från ungdomssektionen 

Ungdomsaktiviteterna i vintervila. 

 

3.4 Hamnrapport 

Inget att rapportera. 

 

4 Rapport från miljösektionen 

Åsa S. presenterade provtagnings plan och rutin för skötsel och underhåll av spolplattan.  

Jan M informerade om miljövänliga bottenfärger som ersättning till äldre giftiga bottenfärger. 

 

5 Klubbhuset 

Lars Åke tar fram en plan för köksrenovering till nästa år. Vi ska se över städutrustningen och 

köpa nytt vid behov. Förslag på att ta fram inventeringslistor på glas och tallrikar och bestick. 

 

6 Dokumenthantering 

Annika K. kallar till ett möte för att slutföra arbetet. 
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7 Sjömack 

Inköp av gaslarm till sjömacken. Färdigställa rutiner och slutföra dokumentation. 

 

8 Uteplats 

Arbete med att återställa masten på uteplatsen pågår. 

 

9 HBS framtidsplaner 

Arbetet med att byta ut brygga B har startat. Jonas L kallar till ett möte nytt möte 12/11. 

 

10 Höganäs kommun 

Möte har hållits med kommunen för att bilda en arbetsgrupp, man har påbörjat arbetet med ny 

vinteruppställningsplats. HBS framförde att det är viktigt med säkerheten och transportvägar för 

hamnområdet.  

 

11 Driftbolag till HBS 

Inget nytt att rapportera. 

 

12 Årsmötespunkter  

Återstående frågor från 2023: 

 

- Vi borde måla nocken på södra piren vit inför sommaren, måla på en grön markering. 

(finns redan röda på babords sida) En skylt Välkommen till Höganäs; eller liknande. 

Kommunen planerar att åtgärda pir nocken under 2024. HBS framtidsgruppen tar fram förslag på 

skyltning och belysning. 

 

- Betalning av elförbrukning och elsäkerhet 

Skyltning elsäkerhet pågår. 

 

- Tydligt märka ut båtplatsernas bredd, så att man kan se dem från båten, för att underlätta vid 

tilläggning.  

Uppmätning klar, skyltning görs på brygga B och C till att börja med till båtsäsongen 2025. 

 

- På ett enkelt sätt hitta gastar eller båt att deltaga på vid tisdagsseglingarna. 

Förslag finns framtaget. 

 

Nya frågor 2024 att behandla: 

 

- Medlemmar och styrelse har uppmärksammat ett antal icke sjövärdiga båtar på stenpiren. 

Styrelsen kommer att utreda möjligheter att åtgärda detta på bästa sätt med berörda båtägare. 

Informationsbrev har skickats ut till medlemmar. Någon har hörsammat och vidtagit åtgärder. 

Hamnmästaren och Styrelsen gör en uppföljning för att se utfallet av informationsbrev.  

Ett påminnelsebrev med hänvisning till hamnordning kommer att skickas till berörda. 
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13 Övrigt 

Inga övriga frågor. 

 

14 Material till hemsidan 

Mötesprotokoll läggs ut på BAS. 

 

 

15 Nästa möte 

Tisdag den 17 dec, kl. 17:00 i Klubbhuset, därefter gemensam julaktivitet inbjudan kommer. 

 
Tisdag 9 jan 

kl:18:30 

Tisdag 13 feb 

 kl:18:30 
Lördag 16 mars 

 kl:13:00 (Årsmöte) 
Tisdag 16 april 

 kl:18:30 
Torsdag 30 maj 

kl:18:30 
Måndag 19 aug 

kl: 19:00 

Tisdag 8 okt 

kl:18:30 
Tisdag 5 nov  

kl:18:30 
Tisdag  17 dec  

kl:17:00 
 

 

 

 
15 Ordföranden tackad deltagarna och avslutade mötet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

 

 

André Nilsson    Bo Lingebrant 
Sekreterare     Ordförande 


